
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
8 augusti 2022 
 
§ 46-56, No 5 

 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Elin Näslund, sekreterare 
Håkan Sjödin, ledamot 
Anelie Andersson, ledamot 
Åsa Fernström, ledamot 
 
Frånvarande: 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Annica Nordström, suppleant 
Magnus Strid, suppleant 
 
§ 46 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet 19.32 
 
§ 47 Val av justerare – Håkan och Åsa 
 
§ 48 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes. 
 
§ 49 Föregående protokoll – lades till handlingarna.  
 
§ 50 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1 
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2.  

 
§ 51 Rapporter från kommittéer och sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Ingen rapport. Yvonne har påbörjat en instruktörsutbildning men behövt avbryta pga. 
sjukdom. Maria undersöker alternativ för hur Yvonne kan fullfölja utbildningen.  

 
b) Bruks/Lydnad sektorn 
Planeras för en kurs för spårläggare för att underlätta för TL. Tävlingar för 2023 ej 
inskickat ännu, är på gång. Inga planer för någon skärgårds cup nästa år.  

 
c) Agility- och Hoopper sektorn 

Agility 

Vi har haft en blåbärs tävling varje månad nu i sommar och det har funkat väldigt bra å 

det kommer mellan 20 – 40 personer varje gång och det har varit väldigt uppskattat och 

bra. Den mjuka muren har vi precis tagit upp till klubben och märkt upp. 

Sedan börjar förberedelserna för den stora tävlingen 24 – 25 september. Domarna 

brukar få present för ca 150-200kr. Denna tävling får domaren ett presentkort på bensin.  



Sedan kommer det en Agilitykurs som ligger ute på hemsidans kurser och har även lagt 

på många fb sidor i Nynäs och Haninge. 

Det har ju även varit SM i Piteå med många fina resultat men i finalerna har det inte gått 

till pallplats tyvärr. Nu kommer även Nordiska och sedan blir det VM men 

sponsringen/Resebidrag är klara om det inte blir någon reserv som får åka. 

Det vi skulle vilja ha inköpt är fler säckar (6 st 480kr/st) så vi kan ha flera tunnlar 

uppbyggda samtidigt och göra fler banor där de är med, en 4 m tunnel (3500 kr) då den 

andra blev ju snodd för något år sedan och en tidtagare automatisk (ca 8000 – 10 000 

kr). 

 

Hoopers 

Det tränas på och Kerstin har varit på sin första inofficiella tävling i Upplands-Väsby och 

kom 4:a och det var väldigt intressant att se hur vi även kan anordna detta nästa år 

troligen. 

Det börjar en kurs på måndag den 15:e å bara en som har anmält sig ännu men har filmat 

våran sista träning som jag har tänkt lägga upp som reklam för sporten på fb sidor. 
 

d) Specialsöks- och Nosework sektorn 
Vi hade ett prov / tävling den 14 juli nere på Långholms Gård. Vi hade 12 starter och 
resultatet var väldigt blandat. Vinnare blev vår egen Inger Nylén med Dexter. På andra 
plats kom Thomas Lamrell med Barvatorps Dyrk, SoSu BK och på 3:e plats kom Marcella 
Nilsson med Trends Ibbe från Haninge BK. 
Vi håller på och planerar inför nya prov men vi återkommer med datum. 
NW tävling 1/10 och 2/10.  
 
e) Mondioring sektorn 
Juni&Juli är en underbar och skön semestertid. En paus från hårdare träning. 
Vi lär känna varandra trots detta genom att vi håller kontakt med varandra via sociala 
medier och chatter. 
Personligen tackar jag för förtroendet att vara sk för Mondioringen och vi som grupp är 
ett riktigt skönt gäng!  
Lite planer för hösten är att få igång kvällsträningar med fokus på olika moment och 
månadspasset (1/mån) där en full Mondio bana byggs upp.  

 
f) Rallylydnad sektorn 
Rallysektorn har haft ett möte och bestämt att hålla en rallydag på klubben den 17 sep. 
Ännu så länge är intresset svalt så vi hoppas flera hakar på. 

 
g) IGP 
Ingen rapport. 

 
h) Hemsidan 
Ingen rapport.  

 
i) Anläggningen  
Håkan har pratat med Leif om han kan hjälpa till att få ut en jordhög och jämna ut diken, 
Leif ska göra det när han får tillfälle.  



Vi behöver planera in en fixardag, Håkan och Håkan ska prata ihop sig om datum.  
 
§ 52 Övriga rapporter – inga rapporter.  
 
§ 53 Skrivelser – inga skrivelser. 
 
§ 54 Övriga frågor 

a) PR – Kerstin tar reda på vad det skulle kosta med en ”beachflagga” för att kunna 
användas till marknadsföring vid tex. uppvisningar i centrum likt familjedagen. 
Samt vad en stämpel med klubbens nya logga skulle kosta.   

b) Medlemsmöte 14/9 18.30 Vi bjuder på grillat, föranmälan krävs.  
c) SBKs hemsida – Maria undersöker om vi ska ansluta vår hemsida till SBKs hemsida.  

 
§ 55 Nästa möte – 7/9 19.00 
 
§ 56 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet 20.40 
 
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Ordförande: Maria Gabrielsson  Sekreterare: Elin Näslund 
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Justerare: Åsa Fernström   Justerare: Håkan Sjödin 
 
 


